



National Fraternity of Canada – OFS Fraternité Nationale du Canada - OFS

The Secular Franciscan Order's National Fraternity of Canada held its national elective chapter on May 17-20, 2018 at the Centre de spiritualité des Ursulines in Loretteville, Quebec. During the chapter, the following individuals were elected to the National Council and will serve the national fraternity for the next three years (2018-2021):

National Minister	Doug Clorey (Nine Mile Creek, PE)
Vice-Minister (Francophone)	Françoise Malboeuf (Ottawa, ON)
Vice-Minister (Anglophone)	Marion Clorey (Nine Mile Creek, PE)
Secretary	Debbie Tessier (Welland, ON)
Treasurer	Harvey Levesque (Edmunston, NB)
Formator	Jewel Jasmins (Vancouver, BC)
International Councillor	Michel David (Ottawa, ON)

National Spiritual Assistants André Chicoine, OFM Cap and Peter Knaapen, OFM Conv are also members of the National Council.

International Presidency Councillor Michel Janian presided over the elective session on behalf of OFS Minister General, Tibor Kauser. Pedro Zitha, OFM witnessed the elections on behalf of the Conference of General Spiritual Assistants.



left to right: Pedro Zitha, OFM, Jewel Jasmins, Françoise Malboeuf, Michel David, Doug Clorey, Marion Clorey, Harvey Levesque, Debbie Tessier, Michel Janian, Peter Knaapen, OFM Conv (missing: André Chicoine, OFM Cap)



National Fraternity of Canada – OFS Fraternité Nationale du Canada - OFS

La fraternité nationale de l'Ordre Franciscain Séculier du Canada a tenu son Chapitre national électif les 17-20 mai 2018 au Centre de spiritualité des Ursulines à Loretteville, Québec. Pendant ce chapitre, les personnes suivantes ont été élues au Conseil national et serviront la fraternité nationale pour les trois prochaines années (2018-2021):

Ministre national	Doug Clorey (Nine Mile Creek, PE)
Vice-Ministre (Francophone)	Françoise Malboeuf (Ottawa, ON)
Vice-Ministre (Anglophone)	Marion Clorey (Nine Mile Creek, PE)
Secrétaire	Debbie Tessier (Welland, ON)
Trésorier	Harvey Levesque (Edmunston, NB)
Responsable de la Formation	Jewel Jasmins (Vancouver, BC)
Conseiller international	Michel David (Ottawa, ON)

Les Assistants spirituels nationaux André Chicoine, OFM Cap et Peter Knaapen, OFM Conv font aussi partie du Conseil national.

Michel Janian, Conseiller de la Présidence internationale a présidé la session des élections au nom du Ministre Général, Tibor Kauser. Pedro Zitha, OFM a été témoin des élections au nom de la Conférence des Assistants spirituels généraux.



De gauche à droite: Pedro Zitha, OFM, Jewel Jasmins, Françoise Malboeuf, Michel David, Doug Clorey, Marion Clorey, Harvey Levesque, Debbie Tessier, Michel Janian, Peter Knaapen, OFM Conv (absent: André Chicoine, OFM Cap)